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ALGEMENE VERGADERING van 9 december 2021 
 

VERSLAG 
 
DEELNEMERS Veront-

schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN  (21) Vertegenwoordiger 
11.11.11 - TIENEN  
   Hendrik Decroos 

 a  

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  
    - - 

 

BEZORGD OM MENSEN VZW 
   Katrien Bultinck 

 a  

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 
   Claire Blondeau - - 

 

KOM BINNE 
   Ann Vermeire - - 

 

DAMIAANACTIE 
   Inge Schodts   

- -  

HUIS van de MENS 
  Tania Ramoudt v -  

HUBI & VINCIANE  
Ingrid Hofkens 

- -  

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 
   Lena Cloots - - 

 

MALICOMITE VISSENAKEN 
   Guy Vanparijs 

 a  

PALMAS PARA TODOS (VZW) 
   Mia Dickmans    a 

 

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 
ALEXIANEN TIENEN 
   Bart de Bakker   

- - 
 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 
TIENEN 
   Siebe Stroobants 

 
- 

- 
 

STEUNPROJECT BERONGE 
   Gemma Deldimme  

- -  

Side by Side 
 Marianne Eeelen - - 

 

Tiense Afrikaanse Gemeenschap (CATI TAGE) 
Paku Mavungu Denis  

v a Bineta Mbengue vervangster 
aanwezig 

TIENSE WERELDVROUWEN 
 Chris Stryckmans  a 

 

RIKOLTO VREDESEILANDEN (REGIO TIENEN) 
   Els Vanderlinden 

v -  

TAAL IN PRAKTIJK 
  Innocent Harerimana  a 

 

VIA TIENEN 
  Karlien Partyka   

- - 

BURGERS (6) 
Johan BRUSTEN   a  
Marie-Anne COENEN  a  
Ivo VENDREDY - -  
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DEELNEMERS Veront-
schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

Johan WEIGL  a  
Yves BUTAYE  a  
Gustavo NKAMA  a  
Marnik Decock  a  
NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Paul DECORT (schepen)  a  
Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 
Tienen) - - 

Chris is wel aannwezig als 
vertegenwoordiging van TWV 

Benita VANHURCK (Duurzaamheidsambtenaar 
Tienen) 

* - Probeerde zoveel mogelijk  on 
line te volgen 

Michel Evers (afgevaardigde Cultuurraad) - -  
 
 
 
 
 
1. Verslag vorige vergadering – goedkeuring. 
 
De ontwerpen van verslagen van de vergaderingen van 20 januari, 29 juni en 23 
september 2021 werden per e-mail van 24 oktober 2021 aan de leden bezorgd. De 
Voorzitter had nog enkele opmerkingen op de lijst van deelnemers en 
verontschuldigden in het verslag van de laatste vergadering.  
 
De drie verslagen wordt geacht te zijn goedgekeurd. De secretaris zal deze aan de Stad 
bezorgen met oog op publicatie op de website van de stad.  
 
 
2. Beleid en budget in 2021 en 2022 
 

a) Toelagen projecten 2021  
 
De Gemeenteraad van november 2021 heeft de 16 aanvragen, die positief waren 
geadviseerd in het Netwerk, goedgekeurd. Meevaller is dat het budget nu 7.500 euro 
is. Dat is het gevolg van de bijeenvoeging van twee posten in het Budget. Het gaat om 
de post toelagen ‘projecten ontwikkelingssamenwerking’ (5000 euro) en een post voor 
‘initiatieven ter ondersteuning van mondiaal beleid van duurzame ontwikkeling’ (2.500 
euro).  Op vraag van de Voorzitter antwoordt de schepen Decort dat dat tweede 
budgetpost al enige jaren bestaat en in het verleden werd aangewend voor kosten in 
verband met het pilootproject ‘Duurzame Gemeente”. Daarmee werden onder ander de 
zitkussens met logo’s van de 17 SDG’s aangekocht.  
 
In 2021 was dit budget nog niet aangewend om de gekende reden. Het College heeft 
dan ingestemd met het voorstel vanuit het Management om de post samen te voegen 
met de post over toelagen. Of deze samenvoeging nu betekent dat de pot voor 
toelagen structureel is verhoogd, kan de Schepen niet meteen bevestigen. Vanaf 2022 
zal hij het schepenambt niet meer uitoefenen.  
 
De Voorzitter dankt het bestuur alvast voor de attente benutting van het budget. Voor 
de 16 projecten is dit welgekomen. Hij drukt ook de wens dat het Netwerk in de 
toekomst wil betrokken worden in keuzes voor de besteding van beide posten.  
 
 

b)  Andere relevante Budgetposten  
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Er is ook nog sprake van twee andere posten op het budget. Dat is althans gemeld in 
een e-mail van Benita Vanhurck, de duurzaamheidsambtenaar, in juli 2021.  
 
Het gaat ten eerste om een budget voor noodhulp ten bedrage van € 1.500. De 
schepen bevestigt dat het voorstel van het Netwerk om dit toe te kennen aan het Rode 
Kruis en Caritas catholica zo door het College werd beslist.  
 
Verder gaat het om een budget voor giften in verband met de Youcadag ten bedrage 
van € 1.500.  
 
Er is ook nog een budget voor het Wereldfeest. Dat is een zogenaamde nominatieve 
subsidie en bedraagt € 4.000. Het is toegewezen aan RISO (dat is het juridisch vehikel, 
maar het gaat in werkelijkheid om een werkgroep wereldfeest). Op vraag van de 
Voorzitter antwoordt Schepen als hij zal laten uitzoeken onder welke luik deze post 
hoort.  
 
Er is ook nog een ander budget bedoeld voor deelname aan campagnes van 
overheidsinstellingen of andere organisaties, zoals de Week van de Duurzame 
Gemeente’, ‘Week van de fair Trade’, de Wereldwaterdag en dergelijk en omvat ook 
steun aan bottom up initiatieven. Het is echter onduidelijk in welke mate deze post 
overlapt met de bovenvermelde post van € 2.500 (dat dus dit jaar werd samengevoegd 
met de post voor de toelagen voor projecten). Het Netwerk is vragende partij om 
daarover klaarheid te scheppen vanaf 2022.  
 

c) Werkingsbudget Netwerk 
 
Marnik bevestigt dat het Bestuur in de loop van 2021 het jaarlijks werkingsbudget voor 
het Netwerk ten bedrage van € 1.000 op de rekening van het Netwerk heeft 
overgeschreven. De Voorzitter benadrukt dat het natuurlijk niet eenvoudig is om het 
budget effectief volledig te besteden gelet op de vele beperkingen als gevolg van 
corona. Hij laat alvast verstaan dat het Dagelijks Bestuur het er mee eens is dat het 
budget zeker wordt besteed aan volgende zaken: 
 

 Promotie (dit omvat in eerste instantie de hosting in van de website van het 
Netwerk); de website die trouwens dringend moet ingericht worden en moet 
worden voorzien van content; 

 Ondersteuning van het buddyproject (waarover het verder nog zal gaan) en dit 
voor minstens € 200; 

 Ondersteuning van de campagne van 11 11 11; 
 Ondersteuning van de verbinding in het Netwerk, zoals AED-cursus en een 

zomeractiviteit. 
 
De Voorzitter deelt alvast mede dat het Dagelijks Bestuur van oordeel is dat als de 
middelen niet nuttig kunnen worden gebruikt omwille van verdere 
gezondheidshygiënische maatregelen, het overschot van het budget desnoods ook zal 
besteed worden aan het buddyproject. 
 
De vergadering laat geen bezwaren horen over de voorgestelde prioriteiten qua 
besteding van het werkingsbudget 2021. 
 
 
3. Stand van zaken buddywerking 
 
Mia brengt een uitvoerige stand van zaken over het project: 
 

- Het projectstart is in 2017 opgestart als een gezamenlijk project van de GROS 
en de stad. 
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- Ann Cornelis, ambtenaar van de stad, werd aangeduid als integratieambtenaar 
en gaf ondersteuning aan het project; dat gebeurde op een professionele 
manier; zij coördineerde en ondersteunde de werkgroep van vrijwilligers; 

- In 2020 viel Ann Cornelis weg en het coördinatorschap kwam terecht bij Mia. 
- Pogingen om andere sociale werkers van de stad bij het project betrekken zelfs 

in minimale vorm, draaiden uit op een sisser; 
- Meer en meer werd vastgesteld dat de sociale assistenten de zaken die klassiek 

door hen worden gedaan, nu afschuiven op de vrijwilligers; de schepen Sociale 
Zaken is hiervan op de hoogte. 

- In de loop van 2021 werd door de stad bekeken of het buddyproject zou passen 
in het zogenaamde “vierde pijler”-project; dat is een nieuw initiatief van de 
Vlaamse regering voor integratie, dat wordt uitgewerkt door het Agentschap 
Inburgering; de Vlaamse overheid voorziet subsidies; door de GROS-werkgroep 
werd hiervoor nog in de loop van de zomer insteek voor aangeleverd; nu blijkt 
dat de stad daar in eerste instantie niet aan zou deelnemen; 

- Vervolgens is gevraagd aan het CAW of zij professionele bijstand zouden kunnen 
verlenen; het CAW was akkoord op voorwaarde dat de stad haar een vergoeding 
betaalt; nadat de stad dat niets wilde toezeggen, heeft het CAW zich uit de 
onderhandelingen teruggetrokken. 

- Het project bestaat nu uit 30 vrijwilligers: Er is afvloei, maar er komen ook 
voortdurend mensen bij. 

- Mia meldt dat zij als coördinator van de GROS-werkgroep ontslag wil nemen 
vanaf 1 maart 2022; 

- In de werkgroep is bekeken hoe de verdere opvolging en aansturing van het 
project kan gebeuren; binnen de werkgroep is er geen kandidaat en het 
algemeen gedeeld standpunt is dat het coördinatorschap en de ondersteuning 
vanuit de Stad moet worden voorzien; hierover is men van plan een brief te 
schrijven aan het College. 

 
Er komen enkele reacties uit de vergadering. De moeizame toezegging van de Stad om 
het project te ondersteunen is te betreuren. Het is ondertussen duidelijk dat het 
Buddyproject een lokaal draagvlak heeft, maar zeker professionele ondersteuning nodig 
heeft. Het project is zinvol, want zelfs de Vlaamse overheid voorziet hiervoor nu 
subsidies. Sommigen doen suggesties om toch een minimale ondersteuning te 
voorzien, bijvoorbeeld inschakeling van de sociale loketfunctie (waar iedereen een 
beroep kan op doen die sociale hulp nodig heeft) of de inzet het zogenaamde “artikel 
60”-ers.  Anderen benadrukken dat het signaal moet uitgestuurd worden naar het 
bestuur dat niet alleen de taalaspect belangrijk is, maar dat iedereen die zich wil 
integreren op alle mogelijke manieren ondersteuning moet kunnen krijgen.  
 
De Voorzitter zou graag ook een aanbevelingsbrief in naam van het ganse Netwerk 
willen schrijven aan het Bestuur. Mia vindt dit goed, maar zou vraag wel de brief vooraf 
ook nog eens graag willen lezen, zodat deze in lijn ligt met de brief van de werkgroep.  
 
 
4. Vooruitblik (opmaak) jaarplan 2022 
 
De Voorzitter meldt dat wellicht de volgende evenementen in 2022 mogen worden 
verwacht: 
 
   Externe events (als corona het toelaat): 
 

- Uitreiking van Awards  
- Afrika Filmfestival 
- ‘Komen proeven’ van Cati tage 
- Deelname aan het Wereldfeest (na twee afgelaste edities is niet meer duidelijk 

of de draad terug wordt opgenomen).  
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  Interne activiteiten: 
 

- Meer informele nieuwjaarsvergadering in de loop van januari 2022 om te klinken 
op het nieuwe jaar en vooruitblikken over de komende werking; 

- Opfrissingscursus AED bij het Rode Kruis In de eerste helft van 2022; 
- Ludieke zomeractiviteit om elkaar beter te leren kennen (de vergadering 

prefereert de maand juni); 
- 4 algemene vergaderingen gepland op: 24 maart, 18 mei 15 september en 23 

november. 
 
 
5. Uitwisseling over initiatieven, plannen, uitdagingen. 
 
Cati Tage: 

- Bineta op vertelt dat de vergaderingen online verder doorgaan; 
- Een editie van ‘komen proeven’ wordt voorzien rond mei 2020 en dat daar 

mogelijks ook een modeshow aan wordt verbonden.  
 
BOM 

- Katrien vertelt dat prioritair wordt ingezet op ontmoeting (BOM ook een 
welzijnsschakel).  

- Bedoeling is vooral laagdrempelig te zijn en informatie te verstrekken. 
 
 
Johan Weigl brengt verslag uit over zijn project rond wereldverhalen voor en door 
jongeren in het Overkophuis. Helaas waren er niet zoveel jongeren komen opdagen.  
De noodzaak om over te schakelen op het Engels was soms een obstakel. De bedoeling 
is om het project jaarlijks te herhalen in kader van de Week van de Veerkracht.  
 
Gustavo meldt dat het project rond gehandicaptenzorg in Kinshasa volledig plat ligt. 
Erwordt wel gewerkt aan ondersteunende projecten vanuit de KULeuven. 
 
Chris van de Tiense Wereldvrouwen laat weten dat de activiteiten buiten verder 
doorgaan. Regelmatig worden wandelingen georganiseerd. Het oefenen van het 
Nederlands en ontmoeting zijn de voornaamste oogmerken. Er zijn vele nieuwe leden 
toegetreden uit alle delen van de wereld. De werking ziet ernaar uit om snel weer 
binnen activiteiten te kunnen organiseren. 
 
Ann van Kom Binne meldt dat de praatsessies in de bibliotheek terug van start zijn 
gegaan en dat er nu grotere groepen zijn gevormd. Het initiatief wordt ook 
bekendgemaakt in het krantje ‘Gemakkelijk Nieuws uit Tienen’ van TIP.  
 
Innocent meldt dat het project van Taal in Praktijk met de taalduo's verder goed 
loopt en dat er ook wordt samengewerkt met andere organisaties zoals Buren-voor-
Buren. Het volgende krantje van ‘Gemakkelijk nieuws uit Tienen’ zal in januari 2022 
verschijnen. 
 

______________________ 
 


